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Obec Velatice
Obecní úřad Velatice

Z Á P I S
ze zasedání č. 3/2021 Zastupitelstva obce Velatice

Místo konání: OU Velatice - Rodinné centrum

Doba konání: 13. 5. 2021 od 18:00 hodin
Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na městském úřadě.

Přítomno: 9 členů zastupitelstva
Omluveni:
Neomluveni:
Předsedající: Ing. Tomáš Šenkyřík
Zapisovatel*: Anna Severová
Ověřovatelé zápisu: Petr Košina, Zdenek Severa,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Zahájení, určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele

Zahájení
Starosta obce přivítal zastupitele i přítomné občany a zahájil zasedání zastupitelstva obce Velatice č. 3/2021
v 18:05 hod.

Starosta následně konstatoval, že informace o konání zastupitelstva byla v souladu se zákonem zveřejněna
na Úřední desce Obecního úřadu. Starosta konstatoval, že je přítomno 7 členů zastupitelstva, J.Grolich st. a
Veronika Kadlecová přijdou později. Zastupitelstvo je tak usnášení schopné.
Starosta obce navrhl za zapisovatele Annu Severovou a za ověřovatele P. Košinu a Z. Severu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice volí za zapisovatele Annu Severovou a za ověřovatele P. Košinu a Z. Severu.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Košina, Severa)

Usnesení č. 1-3/2021 bylo schváleno.

2. Schválení programu

Program
Starosta obce přednesl body programu dle zveřejněné pozvánky na zasedání zastupitelstva.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje následující program zasedání:
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1) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele
2) Schválení programu
3) Schválení účetní závěrky obce
4) Převod prostředků z investičního fondu MŠ
5) Schválení žádostí na Občanské projekty
6) Zastřešení pískoviště v zahradě Pana Čápa 
7) Rozpočtové opatření č.2-2021
8) Záměr č. 2/2021 na prodej pozemku
9) Schválení smlouvy o spolupráci
10) Výběr dodavatele na opravu plynovodu
11) Schválení smlouvy o poskytování služeb GIS
12) Žádost o koupi pozemku
13) Diskuze
14) Závěr

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2-3/2021 bylo schváleno.

3. Schválení účetní závěrky obce za rok 2020

Účetní závěrka obce za rok 2020
Po schválení závěrečného účtu obce za rok 2020 je třeba schválit účetní závěrku.
Přílohou jsou související dokumenty.

V 18:10 se na zasedání zastupitelstva dostavila Veronika Kadlecová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje účetní závěrku obce za rok 2020 bez výhrad.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 3-3/2021 bylo schváleno.

4. Převod prostředků z investičního fondu MŠ

Převod prostředků
Na  plánovanou  opravu  střechy  MŠ  (úhradu  části  nákladů)  je  třeba  převést  finanční  prostředky  z  investičního
fondu MŠ na účet obce. Objednatelem prací bude obec. Výše čerpané částky z IF bude 200.000,-. celkové
náklady na opravu střechy budou cca 500.000,- Kč z toho 250.000,- očekáváme dotaci z rozpočtu JMK. Obec
ze svého rozpočtu dofinancuje zbývající část tj. cca 50.000,- Kč.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Velatice  schvaluje  odvod  finančních  prostředků  z  investičního  fondu  MŠ  Velatice
na  zřizovatele  ve  výši  200.000,-  Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 4-3/2021 bylo schváleno.

5. Schválení žádostí na Občanské projekty

Občanské projekty.
Na základě výzvy byly doručeny čtyři žádosti na realizaci projektů za celkovou cenu 35.544,-
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žadatelé:
- Zita Strejčková - došití plášťů pro Tři krále (Tříkrálová sbírka), částka 6.954,-Kč
- Jana Svobodová - hry na chodník (permanentní barva), částka 12.590,-Kč
- Kateřina Strejčková - obnova nápisu Las Velas, částka 14.000,- Kč
- Marcela Ulrichová - Velikonoční instalace na návsi, částka 2.000,- Kč

V 18:25 se na zasedání zastupitelstva dostavil  J. Grolich st.

 

Diskuze:
Grolich ml. k projektu pí Svobodové: Ve které části obce má v plánu žadatelka hry umístit?
starosta Paní  Svobodová uvažuje o  asfaltové cestě u Zelené oázy kolem potoka.  Obec v tomto

případě doporučuje počkat s realizací až po opravě mostu, tj. od srpna dále.
Grolich ml. k projektu Katky Strejčkové: Nápis chtěl řešit i p. Skandera a p. Kadlec. Mají již připravený

nějaký materiál (umělý kámen), plánují i nasvícení nápisu. Spojí se s jednotlivými zájemci
o realizaci a domluví společné řešení.

starosta Katce Strejčkové předá informaci o možném využití materiálu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje všechny žádosti na občanské projekty ročníku 2021 v předložených
rozpočtovaných částkách.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 5-3/2021 bylo schváleno.

6. Zastřešení pískoviště v Zahradě Pana Čápa MŠ Velatice

Zastřešení pískoviště
V rámci dotace OPŽP bylo vybudována zahrada Pana Čápa, kde součástí je i pískoviště. V letním období není
chráněno před přímým sluncem a pobyt venku je pro děti  na písku nepříjemný.  V tuto chvíli  je  zahrada
v majetku obce (příjemce dotace). Aby bylo možné zahradu spravovat ze strany MŠ bude nutné ji převést
do majetku školky. To vzhledem k účetním odpisům ceny majetku zahrady jednou za rok bude lépe udělat až
k novému roku 2022.  Aby však bylo možné zahradu využívat  už v letošním roce v plném rozsahu,  a to
i vzhledem ke covidové situaci, je záměr nechat zbudovat zastřešení co nejdříve. Investorem by nyní byla obec.
Cena je kalkulována na 28.000,-

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje uzavření smlouvy na vybudování zastřešení pískoviště v zahradě
Pana čápa MŠ Velatice za částku 28.000,-.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6-3/2021 bylo schváleno.

7. Rozpočtové opatření č.2-2021

Rozpočtové opatření
Nové RO zohledňuje na straně příjmů navýšení daně z příjmu FO a kompenzační bonus obcím. Na straně výdajů
je to oprava střechy a zastřešení pískoviště MŠ, dar pro spolek Tady to mám rád, navýšení dotace spolku
V růžovém sadu, dar pro Linku bezpečí.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje rozpočtové opatření č. 2/2021 v předloženém znění.
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Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7-3/2021 bylo schváleno.

8. Záměr č. 2/2021 na prodej pozemku

Záměr č.2/2021
Na základě zveřejněného záměru byly na OÚ doručeny dvě nabídky na koupi pozemku. Je třeba nabídky otevřít
a zhodnotit nabízené varianty. Zájemci o koupi pozemku jsou: pan Prokop Zikuška a pan Aleš Krček.

Na zasedání zastupitelstva byly otevřeny nabídky zájemců:

1) p. Prokop Zikuška nabízí 2.000,- Kč/m2 za odkoupení celého pozemku s tím, že by samotný objekt servisu
formou montované haly zabíral cca 300 m2 plochy.
2) p. Aleš Krček nabízí 1.711,- Kč/m2 za odkoupení pozemku o výměře 600 m2.

Diskuze:
Grolich ml. Žádal o upřesnění nabídky p. Zikušky. Zda má zájem pouze o 300 m2 nebo o celou plochu.
starosta Zavolal p. Zikuškovi. P. Zikuška potvrdil, že chce koupit celý nabízený pozemek, tj. 680 m2.
Kadlecová Shrnula, že obě nabídky vyhovují podmínkám. Oba zájemci chtějí zbudovat autoservis, s tím,

že výhodnější nabídka je nabídka p. Zikušky.
Grolich ml. Je  třeba  nabízený  prostor  zaměřit  a  zpracovat  geometrický  plán,  který  bude  vycházet

z dohody mezi kupujícím a obcí na přesném tvaru a ploše nabízeného pozemku.
Grolich st. Požaduje, aby žadatelé sdělili termín, do kdy by autoservis zbudovali a kdy by zahájili provoz,

aby nedošlo ke stavbě např. až za 10 let.
starosta Uvedl,  že  ve  zveřejněném  záměru  tato  podmínka  nebyla  stanovena.  Je  uvažováno  a

počítáme s tím, že po projednání se zájemcem podmínku zapracujeme do kupní smlouvy, a
to např. uvedení služby autoservisu do provozu do tří let.

Grolich ml. Požaduje,  aby  zájemce  doplnil  a  představil  koncept  projektu,  abychom měli  představu
o využití prostoru. Nechce, aby docházelo k tomu, že okolí sběrného dvora a stolárny bude
obestavěno auty.

starosta Uvedl,  že  s  p.  Zikuškou,  jako předkladatelem výhodnější  nabídky,  povede další  jednání
o  pozemku  a  bude  požadovat  upřesnění  záměru  z  jeho  strany  ještě  před  případným
podpisem kupní smlouvy. Smlouva bude před uzavřením projednána zastupitelstvem obce.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice bere na vědomí nabídku p. Zikušky a bude s ním o nabídce dále jednat.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

9. Schválení smlouvy o spolupráci

Schválení smlouvy o spolupráci při budování cyklostezky
Realizace projektu Stavba integrovaného systému bezpečných cyklostezek na Šlapanicku – Pozořicko, 1. etapa.
Jako podmínku pro zdárné dokončení Stavebního povolení a stanovení podmínek výkupu částí pozemků pod
cyklostezkou je třeba schválit smlouvu o smlouvě budoucí, kterou budeme uzavírat s majiteli. Jako výkupní cenu
navrhuji  uvést  do  smlouvy  80,-/m2.  Souhlas  majitelů  pozemků  se  stavbou  byl  již  udělen  na  situačním
výkrese projektu při   podání  žádosti  o  dotaci.  Nyní  je  třeba podmínky spolupráce s  jednotlivými  majiteli
upřesnit. 

Diskuze:
Grolich ml. Doplnil, že v naší obci jde pouze jen o několik málo pozemků soukromých majitelů.
Grolich st. Zeptal se , zda vlastníci jsou již informováni a zda již projevili souhlas s prodejem pozemků.
starosta Majitelé  soukromých pozemků souhlasili  se záměrem stavby cyklostezky a svůj  souhlas

potvrdili  podpisem na  situačním  výkrese  před  podáním  žádosti  o  dotaci  a  o  stavební
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povolení.
Grolich ml. Navrhuje schválit max. částku 100,- Kč/m2. Dále uvedl, že obec vždy vykupovala pozemky

pod komunikacemi za cenu 50,-Kč/m2. Podotkl, že někteří majitelé v jiných obcích dotčené
části pozemků, pro takové případy, často obci darují.

starosta Uvedl, že v našem případě vedení trasy cyklostezky se jedná ve většině o obecní pozemky.
V případě dotčených soukromých jsou to řádově desítky m2, a že v některých případech
bude následný poplatek za Návrh na vklad do Katastru nemovitostí  vyšší,  než hodnota
kupovaných pozemků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje znění smlouvy o smlouvě budoucí s názvem Smlouva o spolupráci
při realizaci projektu Stavba integrovaného systému bezpečných cyklostezek na Šlapanicku – Pozořicko, 1.
etapa. s částkou  max.100,-/m2 za výkup pozemku pod stavbou.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8-3/2021 bylo schváleno.

10. Výběr dodavatele na opravu plynovodu

Oprava plynovodu
Po aktualizaci poptávky byly na OÚ doručeny dvě nabídky, a to od firmy  Adámek Gas s.r.o. a od spol. Hutira-
PSV Ivančice s.r.o. 
Adámek  Gas  s.r.o.  nabízí  práci  za  390.  588,-  vč  DPH,  bez  výkopových  prací  a  zpětného  zasypání,  bez
geometrického plánu.
Adámek vč. výkopových prací nabízí cenu 541.354,- Kč
Hutira PSV Ivančice nabízí práce za 439.597,- vč. DPH, vč. zemních prací, zasypání, obnovy asfaltu, odvozu
na skládku, zaměření NTL vedení a zhotovení GP.

Diskuze:
starosta Uvedl, že podle posledních informací od rozpočtářů se dnes ceny potřebného materiálu často

navyšují, není možné držet cenovou nabídku déle než 30 dnů a proto se do plánované doby
realizace  může  výsledná  cena  navýšit.  Také  se  prodlužuje  termín  součinnosti  se  spol.
GasNet, která zajišťuje samotné odpojení a opětovné připojení nové větve NTL plynového
vedení. Doporučuje akci realizovat co nejdříve.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje uzavřít smlouvu na realizaci opravy plynovodu v lokalitě Za Mlýnem
s firmou Hutira-PSV Ivančice s.r.o. za cenu 440.000,- Kč, vč.  DPH.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9-3/2021 bylo schváleno.

11. Schválení smlouvy o poskytování služeb GIS

Poskytování služeb GIS
Na našich Webových  stránkách je odkaz na mapový portál, který nám spravuje a doplňuje spol. Data Procon.
Do konce března byla  tato  služba řešena přes  Mikroregion Roketnice.  Nově není  mezi  členskými  obcemi
jednotný názor na dodavatele, proto si musíme službu zasmluvnit napřímo. Firma Data Procon zaslala CN a
návrh smlouvy. Cenová nabídka neobsahuje cenu vkládání dalších vrstev a modulů. Na žádost o doplnění CN
byla odpověď, že cena dalšího vkládání je individuální dle objemu podkladů.
Pro porovnání poskytované služby byla na OÚ doručena nabídka od spol. Envipartner na mapový portál Wegas
za cenu 600,-/měsíc, tj. 7.200,-/rok. Veškerá správa, aktualizace a vkládání dat z nových podkladů je v ceně
paušálního poplatku, tedy 600,-/měsíc.
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Diskuze:
Grolich ml. Doporučuje, využít služeb firmy, která je uživatelsky příznivější. Mapový portál od spol. Data

Procon je přehledný, obsahuje vše potřebné a práce s ním je intuitivní.
starosta Uvedl, že nabídky je možné cenově porovnat pouze v rámci nákladů za správu portálu. Cena

za příp. vložení dalších vrstev a doplnění do mapy je jen nárazovou a občasnou zakázkou
od obce. Cena za službu od spol. Envipartner je v částce celkem 7.200,-Kč/rok, vč. DPH. Cena
od spol. DataProcon je v částce 5.263,50 Kč/rok vč. DPH. Doporučuje se službou mapového
portálu zůstat u firmy DataProcon.

Grolich ml. Uvedl,  že  v  minulosti  bylo  financování  služby  zajištění  mapového  portálu  přes  spolek
Mikroregionu Roketnice, a protože si nově službu objednáváme sami, je možné o tuto částku
snížit pravidelný příspěvek na provoz Mikroregionu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice  schvaluje  uzavřít  smlouvu na provozování  mapového portálu   GIS  obce
se společností Data Procon s.r.o. za částku 5.263,50 Kč za rok. 

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 10-3/2021 bylo schváleno.

12. Žádost o koupi pozemku

Žádost o koupi pozemku
Na základě vyjádření minulého rozhodnutí zast. o ponechání lokality Propast jako rezervu a pozemky nenabízet,
přišla na OÚ žádost od manželů Havláskových na koupi pozemku v lokalitě Za Mlýnem. Jedná se o pozemky
o velikosti v součtu cca 650 m2. pč. 2173, 2174, 2175/1.

Diskuze:
Grolich ml. K lokalitě Za Mlýnem máme vypracovánu územní studii, která zohledňuje budoucí uspořádání

pozemků a jejich určení  (tvar  ulice,  směr zástavby apod..).  Tomu neodpovídá současné
dělení a tvary pozemků, které by mohly být nabízeny. Aby se příp.  nenarušil  charakter
územní studie s budoucí výstavbou, zatím by pozemky neprodával a prodej odložil na dobu
až po dobudování sítí a zpřesnění pozemků.

Severa Navrhuje pozemky neprodávat, dokud nebudou vyřešeny pozemky pod školkou.
zastupitelstvo Bylo  dohodnuto,  že  pozemky  v  lokalitě  Za  Mlýnem nabídne  obec  k  prodeji,  až  budou

zasíťované a lokalita geodeticky upravena dle Územní studie v této části obce.

13. Diskuze
blok 13-1

Schválení smlouvy o dotaci JMK
Na OÚ bylo doručeno vyjádření z úřadu JMK o přiznání dotace na program Prorodinná a seniorská politika v obci
a to ve výši 25.000,-. Nyní je třeba schválit smlouvu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice schvaluje  smlouvu O poskytnutí  dotace z rozpočtu Jihomoravského kraje
z dotačního programu Podpora rodinné a seniorské politiky na úrovni obcí pro rok 2021 ve výši 25.000,- Kč.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11.1-3/2021 bylo schváleno.

blok 13-2

Mobilní rozhlas
Na OÚ byla doručena žádost o úhradu na prodloužení služby se společností Mobilní rozhlas. V tuto chvíli je
částka za službu účtována ve výši 25.000,-/rok. Dále je hrazena každá odeslaná zpráva formou SMS. V tuto
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chvíli je adresář o obsahu 150 uživatelů, kteří využívají SMS informace (ne všichni si zprávu přečtou). Dále je asi
50 občanů, kteří mají nainstalovanou aplikaci Mobilní rozhlas, o její využití přehled nemáme. Máme možnost
zavedení kampaně k propagaci služby, tím by mohlo dojít k navýšení uživatelů.

Diskuze:
Grolich ml. Myslím, že tato služba je v poměru k počtu uživatelů poměrně drahá. Navrhuje využívat jinou

informační službu na rozesílání důležitých zpráv.
Kadlecová Upozornila, že hromadné maily jsou zaslány do hromadné pošty, kterou mnozí neotevírají.
Grolich st. Uvedl, že srovnání této informační služby a její ceny např. se službou na mapový portál

od  Data  Procon,  jsou  částky  řádově  odlišné.  Doporučuje  službu  nevyužívat.  Možné
zasílání hromadných SMS je nejjednodušší a efektní, pro starší i mladé.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice neschvaluje prodloužit smlouvu na službu Mobilní rozhlas a to s ohledem
na uzavřené smluvní podmínky.

Výsledek hlasování:
Pro: 9 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11.2-3/2021 bylo schváleno.

blok 13-3

MESOH od společnosti ISNO IT
Na OÚ byla doručena výpověď od spol. Isno IT na systém evidence svozu odpadů. Jako nový produkt nabízí
vstup do spolku Naše odpadky za podmínek uvedených v nabídce.

Diskuze:
Grolich ml. Upozornil, že svozové společnosti mají zájem vyvinout svůj informační systém o svezeném

odpadu,  který  pak  obce  nebudou  moci  příliš  kontrolovat  a  do  kterého  nebudou  moci
zasahovat. Systém evidence vývozu odpadů Moje odpadky vznikl se záměrem lépe evidovat,
kolik občané skutečně vyprodukují a za co vlastně obec platí. Podotkl, že díky systému Moje
odpadky  od  firmy  ISNO  IT  došlo  ke  snížení  původní  ceny,  kterou  obec  platila  za  odpady
(původně se hradil paušál podle počtu obyvatel). Nyní si svozové firmy vyvíjí vlastní systémy
a nabízí ji jako konkurenci jednotlivým obcím.

starosta Doplnil, že reakcí spol. Isno IT je snaha sloučit obce v co největší spolek, aby mohly být, při
budoucím vyjednávání se svozovými společnostmi o podmínkách a poplatcích rovnocenným
partnerem. Proto v tuto chvíli  spol. Isno IT vypovídá obcím původní smlouvy a navrhuje
uzavřít nové s nabídkou členství do spolku Naše odpadky.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice bere na vědomí výpověď od společnosti Isno IT s.r.o. ze Smlouvy o pronájmu
a provozování aplikací a modulů potřebných pro evidenci nádob a pro evidenci obsloužení nádob č. 5/2017.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 13-4

Z-Box
Společnost Zásilkovna nabízí jako službu o rozšíření sítě výdejních míst umístění Z-Boxu na území obce. Jedná
se o bezplatnou službu. Zařízení není prostorově náročné, napájené z fotovoltaického panelu a modulární. Boxy
se dají velikostně doplňovat, nebo krátit. Vzhledem k dnešnímu velkému zájmu v int. obchodech a už dnes
běžnému způsobu nakupování by bylo vhodné o takovém místě uvažovat.

Diskuze:
starosta Uvedl,  že jeden modul obsahuje plochu o velikosti  0,34 m2, uvažováno v nabídce bylo

o dvojmodulu, tedy celk. 0,68 m2. Umístěn by mohl být u OÚ vedle vchodu z ulice k RC,
nebo hned vedle garáže na parkovišti. Důležité je, aby místo bylo z větší části dne osvětleno
přímým sluncem.

Sedlák navrhuje umístění zařízení do centra obce na náves, kde je největší pohyb lidí, např. vedle
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zastávky směr od Mokré nebo od Brna, u vývěskového panelu.
zastupitelé Podali  další  návrhy na možné umístění  -  u kontejnerů na odpady na návsi,  nebo vedle

obchodu.
Grolich ml. Uvedl, že Z-box bude přínosem pro obec, doporučuje jednat s firmou, umístění se upřesní dle

potřeb firmy a možností obce.
starosta Uvedl,  že  se  obecně shodneme a  umístění  zařízení  na  návsi  bude lepší.  Předběžně je

vytipovaný vhodný prostor u zastávky od Mokré a to z pravé strany.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Velatice  schvaluje  záměr  umístění  automatu  sloužícího  k  vydávání  zásilek  a
poskytování dalších služeb v oblasti přepravních služeb v obci Velatice.

Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11.3-3/2021 bylo schváleno.

blok 13-5

Rekonstrukce RS VTL Velatice
Na základě poslední tel. konzultace byla spol. GasNet upravena situace.
Od hranice obecního pozemku komunikace na jihovýchodní straně byl ponechán 1,5 m prostor pro příp. chodník
a následně prostor pro komunikaci 5 m širokou.
Za komunikací ještě dalšího 0,5 m volného prostoru od hranice odkupu a 0,15 m od této hranice je oplocení.
Současně bylo upraveno potrubí, které šlo 3x v těsné blízkosti ve velkých dimenzích přes komunikaci. Stavba
se tak roztáhla ještě na pozemek 256/23, kde by se uskutečnilo napojení nové části plynovodu na stávající
plynovod.
Co se vypořádání týká, plochu v oplocení by odkoupili a na parkovací plochu a sítě by zřídili věcná břemena.

Diskuze:
Grolich st. Podotkl, že navržené řešení se mu líbí.
Sedlák Upozornil  na úbytek parkovacích míst a doporučuje zřídit  parkovací stání podél stávající

silnice v místech, kde je případně plánováno silnici rozšířit.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Velatice bere na vědomí návrh umístění stavby RS VTL Velatice dle PD zpracované
Bohumilem Hurdou, spol. GasNet 03/2021 Koordinační situace.

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

blok 13-6

Vybavení ke KD - pivní sety, oprava kanálových poklopů, optický kabel na návsi

Diskuze:
Košina p.  Košina navrhuje dokoupit  dalších 10 ks pivních setů a v příštím roce dalších 10 ks,

abychom si nemuseli vybavení na obecní akce půjčovat z vedlejších obcí.
Grolich ml. Doporučuje zakoupit hned všech 20 setů. Je třeba však zkontrolovat, zda se vejdou do skladu

u na nádvoří KD.
Putna Navrhuje, že se do skladu společně s P. Košinou podívá a proměří, kolik se tam ještě vejde

vybavení.
starosta Prostor ve skladu také zkontroluje a podle toho sety objednáme, co nejdříve.
Putna připomíná řešení a opravu kanalizačních poklopů a návrh řešení optického kabelu u hospody.
starosta Připomene se s opravou poklopů, které už nahlásil na svazek SVK Šlapanicko. Vzhledem

k počasí  by  to  neměl  být  problém.  Optický  kabel  bude  řešit  s  nájemcem hospody  L.
Lazarčíkem.

14. Závěr
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Zasedání zastupitelstva bylo ukončeno ve 20.45 hod.
 

Diskuze:
starosta Poděkoval zastupitelům a ukončil jednání Zastupitelstva.

Ověřovatel: Petr Košina, Zdenek Severa   ............................................................
 
Starosta Ing. Tomáš Šenkyřík   ............................................................
 
Datum vyhotovení:


